
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Παραχώρηση στην Αρμενία των ελληνικών S-300;» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως δημοσιευμάτων, το ΥΠΕΘΑ προτίθεται να αποσύρει τα ρωσικής προέλευσης 
αντιαεροπορικά συστήματα, μεταξύ των οποίων και τα S-300. Εν συνεχεία αυτών, θα 
αντικατασταθούν τα εν λόγω με νέα ισραηλινής κατασκευής ή άλλης χώρας. Επί της 
επικείμενης απόσυρσης σχεδιάζεται η παραχώρησή τους στην Αρμενία, στο πλαίσιο μιας 
ευρύτερης στρατηγικής συνεργασίας με τη Γαλλία και άλλους εταίρους. Τέλος, τα ρωσικά 
συστήματα S-300 θα απομακρυνθούν από την Κρήτη, στην οποία μεταφέρθηκαν και 
εγκαταστάθηκαν στα τέλη της δεκαετίας του 1990, παρέχοντας έκτοτε, αφού είχε 
ενισχυθεί το ελληνικό αμυντικό σύστημα εξ αυτών και επί της Κρήτης, προστασία του 
εναέριου χώρου της Ανατολικής Μεσογείου για πάνω από δύο δεκαετίες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε πράγματι να αποσύρετε τα αντιαεροπορικά συστήματα S-300 από την Κρήτη, 
αφού τα αντικαταστήσετε από έτερα πιο σύγχρονα άλλων χωρών, και να τα 
παραχωρήσετε στην Αρμενία; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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